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Nr AO.0012.4.00004.2022 

Protokół Nr 36 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Kleczewie,  

które odbyło się 19 maja 2022 r. o godz. 9:00 

w sali nr 306 w Urzędzie Gminy i Miasta w Kleczewie.  

 

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu. 

Ponadto, w posiedzeniu udział wzięli: 

Beata Kozikowska     - skarbnik gminy Kleczew; 

Zbigniew Dobrzycki   - dyrektor Miejsko-Gminnego Ośrodka Kultury w Kleczewie; 

Daniel Bednarek   - dyrektor Ośrodka Sportu i Rekreacji w Kleczewie.  

 

Ad 1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

Posiedzenie Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Kleczewie otworzył Przewodniczący komisji 

Wiesław Stolarski. Na wstępie stwierdził quorum (3 radnych potwierdziło swoją obecność, wpisując się            

na listę obecności. Nieobecny radny Jacek Tylman) i powitał wszystkich zebranych. 

Ad 2. Ustalenie porządku obrad. 

Radni jednogłośnie, 3 głosami „za” przyjęli proponowany porządek obrad, który przedstawiał się 

następująco: 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Ustalenie porządku obrad. 

3. Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Kleczew za 2021 rok. 

4. Wolne wnioski. 

5. Zamknięcie posiedzenia.  

Ad 3. Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Kleczew za 2021 rok. 

Na obrady komisji przybył radny Jacek Tylman (godz. 9:05). 

Członkowie komisji powrócili do szczegółowego analizowania sprawozdania z wykonania 

budżetu gminy Kleczew za 2021 rok - wyjaśnień udzielała Pani Skarbnik. Następnie, w nawiązaniu do 

pytania w sprawie wysokości kosztów związanych z wydawaniem Gazety Kleczewskiej w porównaniu 

do lat wcześniejszych, gdzie w roku 2020 koszt wynosił 90.172,31 zł, natomiast w 2021 koszt wynosił 

68.573,87 zł. O wyjaśnienie rozbieżności w kwotach poproszono burmistrza gminy oraz dyrektora 

MGOK w Kleczewie, którzy wyjaśnili, że w roku 2020 koszty obejmowały druk gazety, wynagrodzenie 

redaktora, wynagrodzenie za artykuły (wierszówkę), transport oraz koszty administracyjne. W roku 

2021 ujęto koszty druku gazety w kwocie 2.032,52 zł, natomiast pozostała wartość usługi została ujęta 

w 2022 r. ze względu na wpływ faktury w I półroczu 2022 r. Komisja wyjaśnienia przyjęła. Następnie, 

komisja poprosiła dyrektora OSiR w Kleczewie o wyjaśnienia w zakresie współpracy Gminy Kleczew 

ze stowarzyszeniem Klub sportowy „Sokół Kleczew”. Dyrektor wyjaśnił, że współpraca OSiR odbywa 

się w zakresie udostępniania obiektów, pomocy organizacyjnej, użyczania obiektów wraz z mediami. 
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Wszystko odbywa się zgodnie z podjętymi uchwałami rady i zawartymi umowami z klubem. Komisja 

wyjaśnień wysłuchała i przyjęła.    

Ad 4. Wolne wnioski. 

1. Radny Jacek Tylman wnioskował: 

1) w sprawie montażu przewróconych oraz naprawy uszkodzonych znaków drogowych 

na terenie gminy; 

2) w sprawie wykoszenia poboczy i rowów w pasach drogowych ulic na terenie gminy; 

3) w sprawie odświeżenia słupów ogłoszeniowych na terenie gminy. 

2. Radny Jarosław Maciejewski wnioskował w sprawie posprzątania i wykoszenia traw wokół 

przystanków autobusowych na terenie gminy.  

Więcej wniosków nie zgłoszono. 

Ad 5. Przewodniczący Komisji stwierdzając, iż porządek obrad został wyczerpany, podziękował 

wszystkim za udział i zamknął posiedzenie. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej -     ………………………………… 

   Zastępca Przewodniczącego  - ………………………………… 

   Członek    -  ………………………………… 

   Członek    - ………………………………… 

 

 

Protokolant:  

Monika Gołębiowska 

 

 

 

 

 

 

 


